
Muntlig høring i Stortinget - Helse- og samhandlingsplan 

Takk for anledning 

Mitt navn er Jan Gunnar Skoftedalen, leder i Rusfeltets hovedorganisasjon og med meg 
er rådgiver Torhild Kielland. 

Rusfeltets hovedorganisasjon er en medlems- og interesseorganisasjon på rusfeltet. 

Vårt utgangspunkt er i hvilken grad helse- og samhandlingsplanen får betydning for det 
endelige tilbudet til innbyggere med rusmiddelproblemer og deres pårørende. 

Det gjør vi med en viss ydmykhet siden helse- og samhandlingsplanen har, naturlig nok, 
et bredt perspektiv og virkeområde.  

Som vi skriver deler vi regjeringen syn på utfordringene og de overordna grepene. Men 
som mange andre skulle vi gjerne sett flere konkrete tiltak. 

Utfordringene rammer innbyggere med rusmiddelrelaterte problemer sterkere og for ofte 
med større konsekvenser, et større helsetap. 

- Sikre og økt tverrfaglighet bør styrkes innenfor rusfeltet mener vi fortsatt kan 
utnyttes bedre. Vi må ha tilstrekkelige helsepersonell, glad for 
helsearbeiderløftet, men også sikre nok sosialfaglig personell, men det er også et 
potensiale i f.eks idrettspedagoger og musikkterapeuter.  Rett kompetanse til rett 
tid på rett nivå. 
 

- Støtter utprøving av nye organisasjonsformer, også på tvers av nivåer, gode 
samhandlingsteam, vi har allerede ACT og FACT team som kan være en modell 
for andre team. Her er det jo mulig å sette av midler til samhandling. 
 

- Ledelse og prioritering. Som Rådet for psykisk helse mener vi å se at 
helseforetakene i for stor grad ikke ivaretar styringssignaler om prioritering av 
psykisk helsevern og TSB. 
 

- Så må vi bare gjenta en bekymring som pårørende tar opp, vil endringene i liggetid 
og fortsatt økt fokus på poliklinikk bidra til økte omsorgsoppgaver på pårørende 
som allerede er utslitt, her kan kostnadene bli enorme 
 

Takk for oppmerksomheten 

 

 

 


